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NA^ELNICI SDS-a REGIJE PODMAJEVICE, MAJEVICE,
POSAVINE I IZ TESLI]A U POSJETI UGQEVIKU

Ni{ta bez saradwe
Na~elnici op{tina iz SDS-a u regiji Podmajevice, Majevice, Posavine i iz Tesli}a

ocijenili su na sastanku u Ugqeviku da je saradwa ovih lokalnih zajednica dobra.
Na~elnik Ugqevika Vasilije Peri} ugostio je na~elnika Tesli}a Milana

Mili~evi}a, na~elnika Broda Zorana Vidi}a, na~elnika Modri~e Jovicu Radulovi}a,
na~elnika [amca \or|a Mili}evi}a i na~elnika Lopara Radu Savi}a.

Na~elnik Tesli}a Milan Mili~evi} koji je v.d. predsjednik SDS, rekao je da je na
sastanku razgovarano o problemima koji su vezani za prva tri mjeseca prihoda od
PDV-a  koji su umaweni do 10 odsto u odnosu na prethodnu godinu a bez obzira {to je
PDV za 20 odsto u porastu.

"Problem je u tome {to se sredstva dijele na netransparentan na~in iz
republi~kog buxeta, a to su Fond solidarnosti, kompenzacioni fond, kao i sredsta-
va za Javne investicije Republike Srpske. To je ono {to stvara problem a trebalo bi
da budemo jednako tretirani", rekao je Mili~evi}.

On navodi da kad se republika i dr`ava zadu`uju to ~ine svojom odlukom a teret
vra}awa kredita ide putem smawenog priliva PDV-a lokalnih zajednica.

"Kad se lokalne zajednice zadu`uju tra`i se saglasnost nadle`nog ministarstva,
{to je uredu ali kada se  republika zadu`uje ne pitaju se lokalne zajednice. To treba
u budu}nosti zakonski promijeniti", zakqu~io je Mili~evi}.

Na~elnik Ugqevika Vasilije Peri} rekao je da je razgovarano o pitawima koja se
ti~u gra|ana ovih lokalnih zajednica.

"Dobro je razmijeniti iskustva. Posebno smo razgovarali o smawenom prilivu PDV-
a, kako i na koji na~in u budu}nosti da rje{avamo te probleme",rekao je Peri}.

Pozitivna iskustva koja su prema Peri}evim rije~ima razmijewena na ovom sas-
tanku dobro }e do}i ovim lokalnim zajednicama.

Sastanku su prisustvovali delegat u Domu naroda BiH iz SDS-a @elimir
Ne{kovi} i {ef kabineta na~elnika op{tine Ugqevik Milorad Jovi~i}.          M. V.

SKUP[TINA OP[TINE

Usvojeni
programi rada

Odbornici Skup{tine op{tine Ugqevik usvojili su na redovnom zasijedawu pro-
gram rada i finansijski plan za 2023. godinu ni`ih potro{a~kih jedinica op{tine
Ugqevik: Centra za kulturu "Filip Vi{wi}", Centra za socijalni rad, agencije za
razvoj malih i srednih preduze}a op{tine Ugqevik, Turisti~ke organizacije Ugqevik,
Doma zdravqa Ugqevik i Sportsko rekreativnog centra "Rudar".

Na~elnik op{tine Ugqevik Vasilije Peri} rekao je da je usvojena odluka o davawu
na upravqawe, kori{tewe i odr`avawe zemqi{ta vjerskih infrastrukturnih objeka-
ta u Ugqeviku i Zabr|u komunalnom preduze}u "Kompred".

"Ovom odlukom }e se na boqi i kvalitetniji na~in upravqati  grobqima na podru~ju
na{e op{tine", naveo je Peri}.

Predsjednik Skup{tine op{tine Ugqevi Zoran Lazi} rekao je da su usvojene odluke
o imenovawu Vr{ioca du`nosti direktora Centra za kulturu "Filip Vi{wi}" kao i
Vr{ioca du`nosti na~elnika op{inskog Odjeqewa za op{tu upravu.

"Skup{tina je velikom ve}inom podr`ala sve ta~ke dnevnog reda", rekao je Lazi}.
Usvojene su inforamcije o izvr{ewu programa jesewe sjetve na podru~ju op{tine

Ugqevik u 2022. godini, o stawu maloqetni~ke delikvencije za 2022. godinu kao i izvje{taj
o realizaciji programa rada Skup{tine op{tine Ugqevik za 2022. godinu.                    EUG

POLO@AJ @ENA

Pogledi iz Novog Sada
U ugqevi~kom Centru za kulturu odr`ana je panel diskusija na temu "Polo`aj `ena

u dru{tvu" u organizaciji Miqane Despotovi} i Ivane Tomi}, Ugqevi~anki koje su
studenti Filozofskog fakulteta iz Novog Sada.

U~esnici panel diskusije bili su psiholog u Centru za integrativnu inkluziju
Roma i Romkiwa "Otaharin" iz Bijeqine Radmila Tubi}, zamjenik na~elnika op{tine
Ugqevik Vawa Zeki}, urednica i novinarka portala "Bijeqina.com" Swe`ana
Stojanovi} i urednica magazina "Lola"i voditeqka podkast emisije" Oslobo|ena"
Brankica Rakovi} koja se ukqu~ila preko video linka.

U ime organizatora, Miqana Despotovi} rekla je da je govoreno o polo`aju `ena u
oblasti rada, ali i o svakodnevnim izazovima sa kojima se one susre}u.

"Sasvim spontano smo do{le na ideju da organizujemo ovakav doga|aj, a ispostavi-
lo se kao odli~na zamisao. Ugqeviku je potrebno {to vi{e edukativnih radionica i
panel diskusija, a nama je neizmjerno drago {to smo ba{ nas dvije dobile priliku da
budemo organizatori", rekla je Despotovi}eva.

Ivana Tomi}, ~lan organizacije doga|aja, naglasila je da je va`no glasno govoriti
o ovako bitnim temama koje se ne ti~u samo `ena nego cijelog dru{tva.

Tomi}eva je zahavlila go{}ama i publici koja je bila spremna da aktivno u~estvu-
je u diskusiji.

Zamjenik na~elnika op{tine Ugqevik Vawa Zeki} rekla je da je "polo`aj `ena u
dru{tvu" veoma zna~ajna tema.

"Polo`aj `ena u dru{tvu je {iroka i zna~ajna tema i kao takva zaslu`uje da se o
woj ~esto govori i da zejedno odgovaramo na izazove koji su pred nama", rekla je
Zeki}eva.

Ona je istakla da joj je bila ~ast odazvati se pozivu mladih studentkiwa za koje
ka`e da su entuzijazmom pokazale da je pred wima ozbiqna karijera.                  EUG

PRIZNAWE ZA USPJE[NO REALIZOVANE PROJEKTE MLADIH

Op{tini Plaketa
Fondacije "Mozaik"

Op{tina Ugqevik dobitnik je Srebrene plakete za {est godina uspje{ne saradwe
sa Fondacijom "Mozaik" iz Sarajeva i Omladinskom bankom.

Plaketa je uru~ena zamjenici na~elnika op{tine Ugqevik Vawi Zeki} na Godi{woj
konferenciji Fondacije "Mozaik" u Sarajevu.

Zeki}eva je istakla da je u prethodnih {est godina op{tina Ugqevik podr`ala
Omladinsku banku sa  24.000 KM kojima je realizovano vi{e od 30 projekata mladih i
dva mikro-biznisa i najavila nove projekte u narednom periodu.

"Potpisan je novi ~etvorogodi{wi sporazum sa Fondacijom "Mozaik" i Omladinskom
bankom kojim }e mladi qudi iz na{e op{tine imati priliku da iznesu svoje ideje te
da ih realizuju uz podr{ku lokalne uprave koja }e za taj period iz lokalne kase izd-
vojiti blizu 30.000 KM", napomenula je Zeki}eva.

Ona je dodala da se na ovaj na~in podsti~u mladi qudi da budu kreativni, uporni i
lojalni poslovnim ciqevima koje zacrtaju.

Direktor programa Omladinske banke @eqko Paukovi} ocijenio je dobrom saradwu
sa op{tinom Ugqevik i podsjetio da ova saradwa traje {est godina te da se nastavqa.

"Op{tina Ugqevik je jedna od pedeset op{tina sa kojima sara|ujemo i razvijamo pro-
jekat Omladinske banke. U Ugqeviku su od strane lokalne zajednice podr`ani projek-
ti mladih i mikrobiznisi mladih qudi, a u narednom periodu }emo zajedno obezbi-
jediti 60.000 KM za novih 20 projekata i ~etiri mirkobiznisa", rekao je Paukovi}.

M. V.
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OBIQE@ENE TRI DECENIJE OD POGIBIJE SRPSKOG JUNAKA PUKOVNIKA MILANA JOVI]A

Junaku zahvalan rod
Budu}e generacije treba da se ugledaju na

srpskog junaka pukovnika Vojske Republike
Srpske Milana poru~eno je iz Dowe Trnove
kod Ugqevika gdje je slu`en pomen povodom
tri decenije od wegove pogibije.

Na grobqu "Gaj", gdje je pukovnik Jovi}
sahrawen, po~ast heroju Odbrambeno-
otaxbinskog rata odali su porodica, sabor-
ci, prijateqi i po{tovaoci lika i djela

ovog srpskog junaka.
Predsjednik Bora~ke organizacije

Republike Srpske Radan Ostoji} rekao je
da djelo, hrabrost, ~ast i po{tewe pukovni-
ka Jovi}a predstavqaju svijetli primjer i
ponos srpskog naroda.

"Budu}e generacije treba da se ugledaju
na srpskog junaka, na sve ono {to je krasilo
pukovnika Jovi}a, hrabrost i po{tewe,
sloga i jedinstvo, sve {to je i danas potreb-
no srpskom narodu da bi opstao na ovom
prostoru", rekao je Ostoji} novinarima.

Predsjednik op{tinske Bora~ke organi-
zacije Jovan Marinkovi} istakao je da je
pukovnik Jovi} uvijek komandovao "za mnom"

"Dolaskom pukovnika Jovi}a na ~elo
Prve majevi~ke brigade ona je postala jedna
od najboqih u Vojsci Republike Srpske.
Uveo je rad, red i disciplinu, a uvijek je bio
na prvoj borbenoj liniji predvode}i svoje
vojnike", rekao je Marinkovi}.

On je istakao da je du`nost i obaveza
Bora~ke organizacije da se ~uva sje}awe na
heroje koji su branili srpski narod i teri-
toriju.

Pomenu je prisustvovao na~elnik
Ugqevika Vasilije Peri}, koji je u izjavi
citirao Wegovo preosve{tenstvo episkopa
zvorni~ko-tuzlanskog Fotija rekav{i da je
pukovnik Jovi} "kosovski junak na{eg vre-
mena".

"Kada je u ratno vrijeme pukovnik Jovi}
do{ao na na{e prostore srpski narod je

osjetio veliku sigurnost. Zahvaquju}i
wemu i svim div junacima koji su polo`ili
svoje `ivote za Republiku Srpsku, srpski
narod je opstao i ostao na ovim prostorima",
istakao je Peri}.

Prethodno su na spomen-obiqe`je
ispred Doma kulture u Dowoj Trnovi
polo`eni cvije}e i vijenci u znak sje}awa
na Milana Jovi}a i na 18 poginulih boraca
i {est civilnih `rtava rata sa ovog
podru~ja.

Pukovnik Milan Jovi} ro|en je 1951.
godine u Dowoj Trnovi, slu`bovao je u
Zagrebu, Vara`dinu i Mariboru, a raspad
Jugoslavije zatekao ga je na du`nosti

na~elnika {taba 195. motorizovane brigade
u Mariboru.

Po~etkom ratnih dejstava u BiH 1992.
godine Jovi} je prihvatio poziv upu}en
oficirima ro|enim na teritoriji
dana{we Republike Srpske da do|u i

pomognu svom narodu i biva postavqen na
~elo Prve majevi~ke brigade Vojske
Republike Srpske na kojem je ostao sve do
pogibije.

Pukovnik Jovi} poginuo je 9. februara
1993. godine u mjestu Bilali}i, predvode}i
saborce nadomak muslimanskog upori{ta
Teo~ak.

U Ugqeviku je na gradskom trgu 2018.
godine otkrivena spomen-statua Milana
Jovi}a, rad vajara Milo{a Komada.

Iza pukovnika Jovi}a ostali su supruga
Slavka i sinovi Dejan i Darko

Povodom Vidovdana, krsne slave Vojske
Republike Srpske, 28. juna 1993. godine

pukovnik Jovi} posthumno je odlikovan
Ordenom Nemawi}a.

U wegovu slavu op{tina Ugqevik svake
godine organizuje manifestaciju "Jovi}evi
dani".

M. V.

U Ugqeviku je odr`ana zavr{na
sve~anost Memorijalno-kulturne mani-
festacije "Jovi}evi dani", u ~ast heroja
Odbrambeno-otaxbinskog rata pukovnika
Vojske Republike Srpske Milana Jovi}a na
kojoj su dodijeqewe nagrade za najboqe lit-
erarne radove.

U konkurenciji osnovnih {kola najboqi
je rad Katarine Paji}, dok je Ogwen [avija
osvojio prvo mjesto u konkurenciji sred-
wo{kolaca.

Predsjednik Bora~ke organizacije
Ugqevik Jovan Marinkovi} istakao je da se
ovom manifestacijom ~uva sje}awe na lik i
djelo slavnog komandanta pukovnika
Milana Jovi}a.

Marinkovi} je rekao da }e se dok postoji
Bora~ke organizacija wegovati sje}awe na
pukovnika Jovi}a i sve poginule borce
Vojske Republike Srpske.

"Zahvalni smo za sve ono {to je u~inio za
srpski narod, a znamo da je tri puta bio
rawen u borbama. Kada je do{ao na ~elo
Prve majevi~ke brigade od we je napravio
jednu od najboqih u Vojci Republike
Srpske", dodao je Marinkovi}.

O pukovniku Jovi}u govorio je wegov sab-
orac Ratko \urkovi}, koji je rekao da je
Jovi} plijenio pojavom, vojni~kim dr`awem,
te da je imao harizmu vo|e.

"Po~etkom septembra 1992. godine
pukovnik Jovi} do{ao je na mjesto koman-

danta Prve majevi~ke brigade. Svuda je sti-
zao, i da provede no} sa vojnicima u rovovi-
ma, ali i da obi|e kompletnu liniju
odbrane", dodao je \urkovi}.

Na~elnik op{tine Ugqevik Vasilije
Peri} rekao je da je za pukovnika Milana
Jovi}a odbrana otaxbine i roda bila sveti-
wa te da su mu svetiwa bili i svi qudi,
posebno borci, saborci koje je volio i
po{tovao i brinuo o wima.

Peri} je naglasio da je Milan Jovi} jedno
od najboqih "~eda koje je izwedrio ne samo
podmajevi~ki kraj, nego srpski rod".

"Blago majci {to ga je rodila. Ovim
rije~ima najboqe, najqep{e i najplemeniti-
je u najkra}em se mo`e re}i o na{em
pukovniku Jovi}u. Nije na{ Milan bio samo
vrhunski visoki oficir, komandant i

vojskovo|a, heroj roda svog i svog zavi~aja,
ve} od malih nogu prvo dje~ak za primjer,
takav je bio i kao omladinac i pitomac
Vojne akademije, mladi oficir, kom{ija,

kum, prijateq, mje{tanin i poznanik, jednom
rije~ju qudina", rekao je Peri}.

U kulturno-umjetni~kom programu
u~estvovali su etno-grupa "Tamjan", koja
djeluje pri hramu Svete Petke Paraskeve,
kulturno-umjetni~ko dru{tvo "Rudar",
u~enik Muzi~ke {kole "Kornelije
Stankovi}" \or|e Peri} i dramski umjetni-
ci Lepomir Ivkovi} i Bo{ko Puleti}

Prethodno je slu`en pomen pukovniku
Jovi}u i polo`eno cvije}e ispred spomen-
statue ovog srpskog junaka na gradskom trgu
u Ugqeviku.

M. V.

ODR@ANA SVE^ANA AKADEMIJA U ^AST SRPSKOG JUNAKA PUKOVNIKA MILANA JOVI]A

Rod ga vje~no slavi
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Dvije godine 
Nakon vi{e od dvije decenije negativnog poslovawa ugqevi~ki Dom

zdravqa zavr{io je 2021. i pro{lu godinu sa pozitivnim finansijskim
izve{tajem.To je plod vrijednog i neumornog rada nove direktorke Cvjetane
Dragowi}, wenih bliskih saradnika i zaposlenih, i podr{ke lokalne vlasti
na ~elu s na~elnikom Vasilijem Peri}em.

Uprkos administrativnim preprekama,komplikovanom sistemu i
nedostatku finasija, Vi ste uradili mnogo toga kako bi pru`ili {to boqu
zdravstvenu uslugu korisnicima na podru~ju op{tine Ugqevik. [ta su bili
najve}i izazovi sa kojima ste se susreli od trenutka preuzimawa du`nosti i
na koji na~in ste uspjeli da im odgovorite? 

Preko dvije decenije Dom zdravqa Ugqevik poslovao je sa negativnim
poslovnim rezultatom. Mojim dolaskom ovdje jo{ uvek je vladao korona virus,
bilo je jako puno oboqelih, stvarale su se velike gu`ve i pravi izazov bilo

je organizovawe rada svih zaposlenih u Domu zdravqa i
rje{avawe najve}eg problema- kako obezbjediti pare za
potreban medicinski materijal i gorivo, jer poznato je da
u tom periodu i nije imao sredstava ni za nabavku goriva
~ime je bio ugro`en i sanitetski prevoz pacijenata na
dijalizu.

Zatekla sam izuzetno te{ku finansijsku situaciju.
Svakodnevno su pristizale tu`be, opomene pred tu`bu...
Samim tim su i zaposleni radnici bili zabrinuti za
svoju egzistenciju znaju}i da ukoliko neka tu`ba bude
realizovana oni bi ostali bez plate, jer tran{a koju
Fond upla}uje svaki mesec bila bi blokirana i
potro{ena za isplatu dugovawa prema dobavqa~ima i
poreskoj upravi.

Moj glavni ciq u tom momentu bio je zaustaviti daqu
dubiozu, izna}i neophodna finansijska sredstva i sani-
rati postoje}e probleme radi kvalitetnijeg pru`awa
zdravstvene usluge. Sagledala sam cjelokupno stawe,
obilazila sve dobavqa~e i molila ih da odlo`e predaje
tu`bi uz obe}awe da }u nastojati u {to kre}em roku da
isplatim dio dugovawa.

Velika dugovawa su bila i prema radnicima.
Napravila sam plan rje{avawa svih problema, korak po
korak. U tom periodu sam imala veliku podr{ku Op{tine
Ugqevik koja je urgentno prebacila i negdje oko 120.000
KM tako da smo mogli nastaviti sa normalnim radom. 

Bilo je izuzetno te{ko ali kroz dubqu analizu
mogu}nosti ove ustanove, ve}e ostvarivawe prihoda i
racionalizaciju tro{kova, shvatila sam da mi mo`emo
do}i do boqeg poslovawa i naravno da sam bila sre}na
kada smo u toj 2021. godini, koja je bila veoma te{ka, na
kraju ostvarili pozitivan finansijski rezultat uprkos
svim preprekama.

[ta su trenutne mogu}nosti zdravstvene ustanove kojom rukovodite? Kako
danas posluje ugqevi~ki Dom zdravqa i koje su to najva`nije promjene koje
ste uveli u proteklom periodu?

Dom zdravqa Ugqevik, kada je rije~ o pru`awu zdravstvenih usluga ali i
obavezama prema zaposlenima, funkcioni{e na zadovoqavaju}em nivou.
Naravno da uvijek mo`e i mora boqe ~emu i te`im. Redovno servisiramo sve
obaveze, izmirili smo dugovawa prema svim dobavqa~ima tako da danas ne
postoji strah ni da }e nam sti}i opomena za nepla}awe ra~una a kamoli
tu`ba.

Veliki dio obaveza ispla}en je i prema radnicima. U nekom ranijem perio-
du nisu ispla}ivane obaveze ustanovqene kolektivnim ugovorom kao {to su
pomo} za smrt ~lana porodice, jubilare naknade, pomo} za ro|ewe djeteta...
Iznos tih dugovawa bio je visok, negde oko 50.000 KM, i kada tome dodamo
dugovawa za {kolarinu koja nisu izmirena do|emo do jedne zaista velike
cifre. (Prethodni rukovodilac ove ustanove zakqu~io je ugovor o do{kolo-
vavawu medicinskog kadra, tako da je nekoliko medicinskih tehni~ara nas-
tavilo {kolovawe na vi{im i visokim zdravstvenim obrazovnim ustanova-

ma). Pored toga, nisu upla}ivane obaveze za specijalizacije lekara koji su se
tada nalazili na specijalizaciji.

Jako sam sre}na {to danas mogu re}i da nemamo du`ni ni jednu jedinu
marku po osnovu unaprijed navedenih obeveza prema radnicima. Dakle,
redovno servisiramo isplate po kolektivnom ugovoru, ispla}ene su {kolar-
ine, specijalizacije, redovno se ispla}uju plate zaposlenim radnicima.
Istina, postoji ka{wewe od dvije plate ali ne iz perioda od kada sam ja
ovdje nego je u pitawu dug iz neke 2017-2018.godine.

Moj ciq je da do kraja godine uspijem realizovati bar jednu platu koja
kasni, {to bi bio veliki uspjeh. Kada saberem koliko je obaveza bilo po
kolektivnom ugovoru ta plata je mogla biti ispla}ena da nije bilo ukupne
isplate po svim navedenim osnovama u iznosu od 156.000 KM.

Da li ste zadovoqni uslovima rada u Domu zdravqa i kakve su (ukoliko ih
imate ) povratne informacije od gra|ana, koliko su oni zadovoqni pru`enim
uslugama?

U velikoj mjeri sam zadovoqna. Opet ponavqam, uvijek mo`e i mora boqe,
ali zaista me jako sretnom ~ini kada me gra|ani susretnu na ulici, u trgovi-
ni, ili Domu zdravqa i upute pohvalu na ra~un rada na{e zdravstvene
ustanove. Ne promovi{em sebe niti svoj uspjeh u ovoj zdravstvenoj ustanovi
ali gra|ane uvijek obavje{tavamo o nekim novim uslugama koje pru`amo.
Pro{irili smo obim usluga sa ciqem da na{im pacijentima, odnosno reg-
istrovanim osiguranicima, pru`imo {to boqu zdravstvenu za{titu, da zbog
nekih pregleda vi{e ne moraju i}i do Bijeqine ili negdje daqe, {to se
pokazalo kao veoma ispravno. Danas svake srijede imamo doktora radiologa,
imamo povremeno neurologa, tu su i specijalisti~ki ginekolo{ki pregledi...

Konstantno radim i na podizawu svjesti samih medicinskih radnika, da
ka`em prije svega tehni~ara, da prosto shvate da svakom pacijentu treba
pri}i sa osmijehom i razumijevawem. Bez obzira koliko je taj posao te`ak,
uvijek treba imati na umu da svaka zdravstvena ustanova, pa tako i na{a,
`ivi od broja registrovanih pacijenata. Ako prema wima nismo stru~ni,
odgovorni i qubazni naravno da }emo time ugroziti funkcionisawe same
ustanove.Oni danas imaju pravo izbora da se registruju gdje god `ele. Ciq mi
je da zadr`imo {to ve}i broj registrovanih pacijenata u na{oj ustanovi.

U okviru ugqevi~ke zdravstvene ustanove djeluje nekoliko slu`bi. Koje su
sve usluge omogu}ene gra|anima?

U okviru Doma zdravqa imamo slu`bu porodi~ne medicine, slu`bu hitne
medicinske pomo}i, ambulante za specijalisti~ke konsultacije iz oblasti
pedijatrije i ginekologije, dijagnosti~ke slu`be (prije svega laboratorija),
centar za bazi~nu rehabilitaciju, centar za za{titu mentalnog zdravqa,
stomatolo{ku slu`bu i higijensko epidemiolo{ku slu`bu.

Da li postoje neke usluge koje biste posebno izdvojili i pomenuli? Da li
u nekim slu`bama postoje mogu}nosti za poboq{awe obima i kvaliteta rada?

Ako pogledamo sa stanovi{ta na{ih osiguranika/korisnika zdravstvenih
usluga, wima su sve ove usluge potrebne. Izdvojila bih centar za bazi~nu
rehabilitaciju. Na{a dr Tawa Luki} dobila je povequ od Komore lekara RS
i ona je zaista jedan veliki stru~wak o ~emu svjedo~e kako weni pacijenti
tako i wene kolege qekari. Na po~etku mog dolaska ulo`ili smo jedan dio
sredstava i nabavili dodatnu opremu koja im je bila potrebna, tako da su oni
danas opremqeni na na~in da pru`aju sve usluge koje recimo pru`a i Bawa
Koviqa~a, osim onoga {to je tim bawama priroda dala a to su qekovito blato
i voda. Na{ centar za bazi~nu rehabilitaciju pru`a i komercijalne usluge
masa`e po zaista povoqnim cijenama koje su na najni`em mogu}em nivou.

KAKO JE CVJETANA DRAGOWI], DIREKTOR DOMA
ZDRAVQA UGQEVIK SA LOKALNOM VLA[]U DIGLA

"IZ PEPELA" USTANOVU

Cvjetane Dragowi}
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pozitivnog poslovawa
masa`e po zaista povoqnim cijenama koje su na najni`em mogu}em nivou.

Mislim da je to korisno za na{e gra|ane budu}i da te masa`e rade stru~na
lica, odnosno medicinsko osobqe osposobqeno za takav vid rada.

Tamo gdje postoji veliki prostor za napredak i poboq{awe kvaliteta, a
tako|e i ono {to je najbitnije pro{irewe broja usluga, jeste stomatolo{ka
slu`ba. Ja sam zaista nastojala da uvijek nabavim sve {to oni predlo`e i
smatraju da im je potrebno od materijala, ali tu ne ostvarujemo prihode kakve
sam o~ekivala. Moja namjera da unaprijedimo kvalitet i obim usluga i u ovoj
slu`bi. Zajedno sa zaposlenima, kroz konstruktivan razgovor, poku{a}u da
prona|em rje{ewe, da vidimo {ta je to potrebno da bismo i mi kao ustanova
privukli ve}i broj pacijenata, jer poznato je da u Ugqeviku imamo 3 privatne
stomatolo{ke ordinacije i sve uspje{no posluju. Ne postoji razlog iz koga
Dom zdravqa treba biti izuzetak. Trenutno je jako mali iznos vlastitih pri-
hoda koji se ostvaruje u toj slu`bi ali evo tokom godine ja o~ekujem da }e se
stawe poboq{ati.

Slu`ba porodi~ne medicine i laboratorije u zimskom periodu konstantno
ima jako puno posla. Slu`ba porodi~ne medicine je dobro organizovana,
uspje{no i na vrijeme obavqa preglede pacijenata. Kada govorim o labora-
toriji, ono {to je najbitnije jeste da je nabavqena nova oprema, nema nikakvih
problema u nabavci reagenasa, tako da mogu re}i da Dom zdravqa Ugqevik
danas imam savremenu slu`bu laboratorije.

Pozitivne reakcije kod pacijenata izazvali su poboq{awe i dostupnost
usluga u oblasti ginekologije i pedijatrije. O kojim promjenama se radi?

Problem je {to u prethodnom periodu nije adekvatno napravqen plan speci-
jalizacija qekara. Zaista, zdravstvene ustanove moraju da vode ra~una i da
na vrijeme upute mlade qekare na specijalizaciju. Mi smo bili u situaciji da
smo dva ginekologa imali na dopunskom radu. Jedan je na`alost preminuo,
dakle imali smo samo primarijusa dr Branislavu Jovanovi}. To je za broj paci-
jenata kojima su potrebni ginekolo{ki pregledi bilo nedovoqno. Znamo da
`enama, odnosno na{im pacijentima, moramo obezbjediti da imaju mogu}nost
izbora qekara. Negdje polovinom pro{le godine po~ela sam da anga`ujem,
kroz dopunski rad, druge qekare obzirom na broj pacijenata kojima je usluga
potrebna. Anga`ovala sam dr Vesnu Perkovi} i dr Milana Arsenovi}a {to je
zaista nai{lo na odu{evqene i odobravawe kod pacijenata.

Kada je re~ o ambulanti za specijalisti~ke konsultacije iz oblasti pedi-
jatrije imam samo rije~i hvale. Dolaskom dr Gordane Mari} zaista je procvje-
tala ova slu`ba. Wena stru~nost i qubaznost rezultirali su nizom pohvala
bez ijedne primjedbe.

Da li ste imali donacija i ukoliko jeste o ~emu je rije~?
- Ve} sam rekla da smo u 2021.godini imali pomo} od Op{tine u iznosu od

120.000 KM. Pored toga, u 2022.godini skup{tinskom odlukom koja je jedno-
glasno usvojena, dodijeqeno je svakom zaposlenom radniku Doma zdravqa po
500 KM nov~ane pomo}i kao znak zahvalnosti za naporan rad u periodu korona
virusa kada je ova ustanova poslovala u skoro nemogu}im uslovima.

Naravno kroz niz sitnijih uplata (kada ka`em "sitnijih uplata" mislim na
uplate od oko 10.000 KM) lokalna uprava podr`ava rad ove ustanove.

Po dolasku na ovo mjesto poslala sam jednu molbu za sastanak ministru
zdravqa i socijalne za{tite Republike Srpske. Na ovaj moj zahtjev odgov-
oreno je pozitivno, imala sam prijem i veoma konstruktivan razgovor sa
resornim ministrom i tada sam uputila molbu da, ukoliko postoji mogu}nost,
obezbjede jedan nov sanitet za na{ Dom zdravqa jer zaista, {to se ti~e voznog
parka, sva vozila su bila u veoma lo{em stawu. Realizovano je to wegovo
obe}awe.

U ovoj godini }e biti donacija i od Op{tine Ugqevik. Zakqu~en je ugovor o
izvo|ewu radova na potpunoj rekonstrukciji parkinga ispred Doma zdravqa
{to }e zaista za slu`bu hitne pomo}i i sve na{e pacijente biti veoma
zna~ajno.

EUG

DOM ZDRAVQA UGQEVIK 

Novo vozilo na dar
Dom zdravqa Ugqevik

dobio je od Ministarstva
zdravqa i socijalne za{tite
Republike Srpske novo san-
itetsko vozilo vrijedno
132.000 KM, koje je potpuno
opremqeno za hitne
slu~ajeve, izjavila je direk-
tor ove zdravstvene ustanove
Cvjetana Dragowi}.

Dragowi}eva je u 2021.
godini imenovana za direkto-
ra Doma zdravqa Ugqevik i
za to vrijeme ova zdravstve-
na ustanova biqe`i pozi-
tivno poslovawe.

"Uspjeli smo da uspostavi-
mo odli~nu saradwu sa
lokalnom upravom i
Ministarstvom zdravqa i
socijalne za{tite i smatram
da svi domovi zdravqa, za
dobrobit gra|ana i pacijena-
ta, moraju imati saradwu sa
op{tinom kao osniva~em, sa
nadle`nim ministarstvom i

Fondom zdravstvenog osigu-
rawa", izjavila je novinarima
Dragowi}eva.

Dragowi}eva je zahvalila
resornom ministru Alenu
[erani}u za podr{ku.

Pomo}nik direktora za
medicinska pitawa u ugqe-
vi~kom Domu zdravqa Du{an
Ili} rekao je da }e donacija
sanitetskog vozila mnogo
zna~iti gra|anima, ali i
zaposlenima u zdravstvenoj
ustanovi, jer }e olak{ati
transport i zbriwavawe
pacijenata.

[ef voznog parka u Domu
zdravqa Vladan Lazi} pod-
sjetio je da ova zdravstvena
ustanova ima pet sanitet-
skih vozila i pet zaposlenih
voza~a, a mjese~no pre|u do
15.000 kilometara zbriwava-
ju}i pacijente do Bijeqine,
Bawaluke i Beograda.

EUG

Izdava~: Op{tina Ugqevik, na~elnik Op{tine Ugqevik Vasilije Peri};

Ure|uje: Redakcijski kolegijum 

Glavni urednik: Mladen Vasili}

Fotografije i rukopisi se ne vra}aju
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OBIQE@EN DAN BORACA REPUBLIKE SRPSKE

Srpskoj temeqe dali
Polagawem vijenca na centralno

spomen-obiqe`je poginulim borcima
Odbrambeno-otaxbinskog rata u Ugqeviku
obiqe`en je Dan boraca Republike
Srpske.

Predsjednik Bora~ke organizacije
Ugqevik Jovan Marinkovi} ~estitao je
Dan boraca svim pripadnicima Vojske
Republike Srpske i podsjetio da su upra-
vo oni najzaslu`niji za wenu odbranu.

"Do sada je mnogo toga ura|eno na podru~ju
op{tine Ugqevik za porodice poginulih
boraca, kao i ratnih vojnih invalida", rekao
je Marinkovi} novinarima.

Na~elnik Ugqevika Vasilije Peri} zah-
valio je borcima za
doprinos u odbrani
Republike Srpske i
srpskog naroda na
ovim prostorima.

Peri} je podsjetio
da se ove godine
obiqe`ava i 219 god-
ina od podizawa
Prvog srpskog ustan-
ka, te da, kako je
rekao, istorija u~i
da je borba srpskog
naroda za slobodu
kontinuirana.

"U proteklom
vijeku Srbi su
pro{li veliku golgo-
tu za slobodu, a
stvarawe Republike
Srpske je ono lijepo
{to se desilo srp-
skom narodu, upravo
za wenu odbranu
najzaslu`niji su
borci Vojske Srpske",
rekao je Peri}.

On je ocijenio dobrim odnos lokalne
vlasti i Bora~ke organizacije koji je
doprinio da se uspje{no rje{avaju
pitawa koja se ti~u bora~ke populacije u
ovoj podmajevi~koj op{tini.

"U proteklom periodu rije{ili smo
pitawa stambenog zbriwavawa porodica
poginulih boraca i invalida rata. Na{a
du`nost i obaveza je da izrazimo zahval-
nost i po{tovawe svima koji su dali
veliki doprinos u odbrani Srpske, ali i
da u~inimo sve kako bi srpski narod u
narednom periodu `ivio na ovim pros-
torima u miru i slobodi", zakqu~io je
Peri}.M.V.

Vijence su polo`ili ~lanovi predsjed-
ni{tva ugqevi~ke Bora~ke organizacije,
zajedno sa na~elnikom Ugqevika
Vasilijem Peri}em. Nakon polagawa
vijenca Peri} organizovao je prijem za
predstavnike Bora~ke organizacije.

Tokom odbrambeno-otaxbinskog rata sa
podru~ja op{tine Ugqevik poginuo je 301
borac, a 648 ih je raweno.

Vojska Republike Srpske formirana
je 12. maja 1992. godine, a, prema podaci-
ma tada{weg General{taba, na kraju
rata VRS je brojala 210.000 mobilisanih
boraca.

U Odbrambeno-otaxbinskom ratu od
1992. do 1995. godine poginula su 23.752
borca.

Bora~ka orgaanizacija
Ugqevika ocijenila je, anal-
iziraju}i rad u minulih god-
inu dana, odli~nu saradwu
sa lokalnom samoupravom i
RiTE "Ugqevik", koja se
ogleda u obezbje|ivawu
boqih uslova za porodice
boraca, poginulih heroja i
ratnih vojnih invalida.

Iz lokalne kase, za rad
Bor~ake organizacije, idvaja
se 150 hiqada KM.Dok mnogi
borci {irom Republike
Srpske, o tom iznosu mogu
samo da ma{taju, ovda{wi
o~ekuju i  dodatnih 50.000
KM, jer znaju da kod na~elni-
ka op{tine, Vasilija
Peri}a, uvek, narodski
re~eno, kucaju na otvorena
vrata.Ugqevik je jedina
op{tina u RS koja je stam-
beno zbrinula sve bora~ke
porodice, koja im poma`e i

van redovnih davawa, brine
o wihovom zdravqu, ali i
podizawu wihovih porodica
kroz razne pogodnosti za
razvoj porodi~nog biznisa.

Jovan Marinkovi},
vi{egodi{wi predsjednik
Bora~ke organizacije u
Ugqeviku, najavio je spro-
vo|ewe izbora u ovda{woj
organizaciji, koja brine o
o~uvawu imena i djela 301
palog borca i na stotine
porodica koje su iza wih
ostale.Ovdje su prona{li i
na~in da zapo{qavaju
~lanove bora~kih prodica u
RiTE "Ugqevik", {to je, po
Marinkovi}evim rije~ima,
"tako|e dragocjena pomo},
ali su, istovremeno,
anga`ovani qudi i vredni, i
marqivi, i odgovorni i zah-
valni".

M. V.

OSMOMARTOVSKI DAR ZA HEROINE

Slobodi najvi{e dale
U op{tina Ugqevik povodom Me|unaro-

dnog dana `ena 8. marta uprili~en je pri-
jem za majke poginulih boraca Vojske
Republike Srpske (VRS) iz ove podmaje-
vi~ke op{tine.

Predsjednik lokalne Bora~ke organi-
zacije Jovan Marinkovi} i na~elnik
Ugqevika Vasilije Peri} darovali su 47
majki poginulih boraca sa po 100 KM iz
buxeta Bora~ke organizacije koji se
finansira iz lokalnog buxeta.

Na tradicionalnom osmomartovskom
prijemu bile su prisutne Nada Jankovi},
majka dva poginula borca odbrambeno-
otaxbinskog rata, Qubica Boji} i
Bo`idarka \oki}.

Jankovi}eva je zahvalila za pa`wu
koju majke poginulih boraca u op{tini
Ugqevik dobijaju svih proteklih godina.

Predsjednik Bora~ke organizacije
Ugqevika Jovan Marinkovi} podsjetio je
da se svake godine povodom Me|unaro-
dnog dana `ena dodijequje nov~ani pok-

lon za majke poginulih boraca.
"Ovo je mali znak pa`we, a posebno da

im poka`emo da mislimo na wih i dok
postojimo bori}emo se za wihova prava
jer su oni dali najvi{e za Republiku
Srpsku", rekao je Marinkovi}.

Na~elnik Ugqevika Vasilije Peri} je
nakon prijema istakao da je va`no iskaza-
ti po{tovawe prema svim `enama, a
posebno prema majkama koje su pretrpjele
najve}i gubitak za stvarawe Republike
Srpske.

"Majke poginulih boraca zaslu`uju
na{e po{tovawe i to je du`nost i
obaveza svih nas. U Ugqeviku pokazujemo
na djelu da su dame ravnopravne sa
mu{karcima, a one su itekako uva`avane
i po{tovane", rekao je Peri}.

Prijemu su prisustvovali predsjednik
predsjedni{tva Bora~ke organizacije
Ugqevik Aleksandar Obradovi}, pred-
sjednik odbora porodica poginulih bora-
ca Savo Milo{evi}, zamjenik na~elnika

Vawa Zeki}, predsjednik Skup{tine
op{tine Ugqevik Zoran Lazi} i potpred-

sjednik Skup{tine op{tine Ugqevik
Nedeqko Markovi}.                       M. V.

BORA^KA ORGANIZACIJA REPUBLIKE SRPSKE U UGQEVIKU

Op{tina poma`e kao nigdje



Wegovo preosve{tenstvo episkop
zvorni~ko-tuzlanski Fotije pozvao je
vjernike da se mole za raspeto Kosovo da
ostane srpsko.

"Kosovo je oduvijek na{e, tamo je srce
na{e, tamo su sve svetiwe na{e, tamo smo
mi i na{i temeqi. Mi smo jedno bi}e i
jedan narod i jedan krst svetosavski
nosimo do dana dana{weg, a samo }emo ga
zajedno iznijeti sa svojim svetiteqima",
por~io je vladika Fotije.

U hramu Svetog \or|a u Bijeqini
Svetu arhijerejski liturgiju slu`io je
episkop Fotije zajedno sa episkopima,
gorwokarlova~kim Gerasimom, ose~kopo-
qskim Heruvimom i {aba~kim Jerotejem.

Nakon svete liturgije episkop Fotije
proslavio je svoju krsnu slavu ^asne
Verige Svetog apostola Petra zajedno sa
vjernicima lomqewem slavskog kola~a.

Krsnoj slavi episkopa Fotija molitveno
su prisustvovali i episkopi, vaqevski
Isihije i moha~ki Damaskin, vikar
episkopa ba~kog Irineja, kao i umirovqeni
episkopi Vasilije i Konstantin.

Episkop gorwokarlova~ki Gerasim
~estitao je episkopu Fotiju krsnu slavu i
po`elio da ga Gospod molitvama Svetog

apostola Petra osna`i i ukrijepi u
wegovoj slu`bi onako kako dolikuje arhi-
jereju Bo`ijem koji vodi narod.

"Vremena nisu laka i jednostavna ali
nikada i nismo tra`ili jednostavno i
lako, nego da nas Gospod blagoslovi da
pro|emo kroz sve te{ko}e i da kao pobjed-
nici iza|emo pred lice Wegovo. A to

mo`emo pomo}u Wegovom, blagoda}u
Wegovom i molitvama svih svetih i
Svetog apostola Petra", rekao je vladika
Gerasim.

Zajedno sa brojnim vjernicima
molitvenom skupu prisustvovao je
na~elnik op{tine Ugqevik Vasilije
Peri} koji je episkopu Fotiju ~estitao
krsnu slavu u svoje li~no ime ali i u ime
podmajevi~ana i po`elio mu vazda dobro
zdravqe mir i sre}u.

Peri} je za vladiku Fotija rekao da je
dao pe~at ne samo duhovnom `ivotu, ve} i
svakolikom drugom progresu vode}i
narod na najboqi mogu}i na~in putem
Isusa Hrista kao arhijerej, li~nost,
intelektualac i duhovnik koji je radost i
ponos naroda i Eparhije zvorni~ko-
tuzlanske.

"Malo ko kao Vladika Fotije zna i
osje}a sve muke, nevoqe, potrebe, ali i
puteve izlaska iz svakog }orsokaka za
Srbe u rasejawu, regionu, ovdje kod nas i
u na{oj matici. Vladika Fotije nas u~i
qubavqu kako da budemo na najboqi
mogu}i na~in sabrani, tako da na{ kul-
turni, duhovni i jezi~ki prostor niko ne
mo`e da ome|i, unizi i ponizi", rekao je
Peri} koji je zamjenik predsjednika
Eparhijskog upravnog odbora Eparhije
zvorni~ko-tuzlanske.

Nakon liturgije Vladika Fotije
uprili~io je sve~ani ru~ak za mona{tvo,
sve{tenstvo, dru{tevene i politi~ke
radnike regije Semberije, Majevice i
Posavine.                                        M. V.
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Akcija dobrovoqnog davawa krvi okupila je u Ugqeviku vi{e od 150 dobrovoqnih
davalaca iz 23 udru`ewa Republike Srpske i Srbije.

Organizator ove tradicionalne akcije je Dru{tvo dobrovoqnih davalaca krvi
(DDDK) "Rudar" iz Ugqevika koji su poznati {irom regiona kao jedno od najmasovnijih
i najorganizovanijih dru{tava.

Predsjednik DDDK "Rudar" Zoran Milovi} zahvalio je svima koji su podr`ali ovu
humanitarnu akciju.

"U toku godine organizujemo dvije velike akcije u op{tini Ugqevik a podr`avamo
sve akcije {irom Srpske", rekao je Milovi}.

Ciq ovog udru`ewa, istakao je Milovi}, jeste  da privu~e mlade qude.
"U narednom periodu organizova}emo akciju u sredwim {kolama gdje }e mladi qudi

darivati krvi", najavio je Milovi} koji je rekao da DDDK "Rudar" broji 1.250 ~lanova.
Dobrovoqne davaoce krvi posjetio je na~elnik op{tine Ugqevik Vasilije Peri}

koji je za ovo ugqevi~ko udru`ewe rekao da je jedno od najboqe organizovanih na pros-
toru Republike Srpske.

"Ovo udur`ewe ne poma`e samo gra|anima ovog prostora, oni su prisutni na svim
akcijama dobrovoqnog davawa krvi u Srpskoj", rekao je Peri}.

Op{tina Ugqevik uvijek podr`ava rad DDDK "Rudar" dodao je Peri} i podsjetio da
je ovo udru`ewe dobitnik najve}eg priznawa-Poveqe op{tine Ugqevik za humani-
tarni rad.

"Ponosni smo na wih i sre}ni jer davaju}i krv spasavaju `ivote onima kojima je krv
potrebna", rekao je Peri}.

Qekar Dragana Vojnovi} iz Slu`be za transfuzijsku medicinu Bijeqina rekla je
da je u ovoj akciji dobijeno vi{e od 150 doza krvi.

"Stvaramo zalihe krvi za cijelu Republiku Srpsku. Imamo svih krvnih grupa dovo-
qno na zalihama", saop{tila je Vojnovi}eva.

Ona je zahvalila svim davaocima krvi a posebno onima koji prvi put daruju ovu
dragocjenu te~nost.

M. V.

DOBROVOQNO DAVAWE KRVI U UGQEVIKU

Peri}eva
zahvalnost od srca

Komemoracija povodom smrti Petra Tomi}a, biv{eg generalnog direktora Rudnika
i termoelektrane /RiTE/ "Ugqevik" odr`ana je u ugqevi~kom Centru za kulturu.

Na~elnik op{tine Ugqevik Vasilije Peri}, uz izraze najdubqeg sau~e{}a porodi-
ci, rekao je da }e Ugqevi~ani pamtiti Tomi}a kao simbola svog zavi~aja po svemu {to
je darovao i ugradio u progresu RiTE "Ugqevik" i op{tine Ugqevik.

Peri} je istakao da je Petar Tomi} bio vrhunski stru~wak, najboqi |ak, student,
vrstan rukovodilac, ~estit i po{ten ~ovjek koji je hodao sigurnim koracima kroz
`ivot.

"Po na{em Petru }emo se mjeriti koliko smo, zaista dali od sebe, ne samo za sebe
i svoje najbli`e, ve} za ~itav na{ kraj i qude na{eg kraja, koje je neizmjerno volio,
po{tovao i pomagao koliko god je mogao", rekao je Peri}.

U ime RiTE "Ugqevik" i Saveza in`iwera rudara i geologa Republike Srpske obra-
tio se Cvjetko Stojanovi} koji je za Tomi}a rekao da ga je krasilo izuzetno obrazo-
vawe, pouzdanost, organizacione sposobnosti, posve}enost i po{tewe.

"Petar Tomi} je ostavio dubok trag u modernoj istoriji Ugqevika kako svojim pro-
fesionalnim tako i dru{tveno-politi~kim radom. Na prvom mjestu bio mu je razvoj
Ugqevika i preduze}a RiTE kome je dao sav svoj trud i znawe ", rekao je Stojanovi}.

Petar Tomi}, diplomirani in`ewer rudarstva u penziji, koji je ~itav radni vijek
proveo na RiTE, preminuo je 13. februara u Bijeqini u 88. godini.

Tokom ~etrdeset godina karijere, obavqao je vi{e odgovornih funkcija u RiTE
"Ugqevik". Nakon {to je karijeru po~eo kao asistent upravnika jame Slatina 1967.
godine postavqen je za tehni~kog direktora RiTE.

Od 1975. do 1985. godine bio je pomo}nik direktora za izgradwu RiTE a od 1986.
godine i generalni direktor ovog privrednog giganta. Penzionisan je 2000. godine, a
tokom karijere dobio je brojna priznawa za svoj profesionalni rad.

Autor je vi{e kwiga, publikacija i monografija, a jedna od va`nijih je "Ugqevik,
rudnik i grad", koja je objavqena povodom 120 godina postojawa rudnika u Ugqeviku.

Iza Tomi}a ostala je k}erka Nada, unuka Nata{a i zet Boris.
M. V.
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LOVNA SEZONA 

Uspjeh lovaca
"Partizana"

Tradicionalno lova~ko ve~e Udru`ewa "Partizan" iz Dowe Trnove kod Ugqevika okupi-
lo je 330 lovaca u Sve~anom salonu "Torlakovi}".

Predsjednik udru`ewa ^edo Lujanovi} rekao je da su lovci ispunili ovogodi{wi plan
te istakao da im je sezona bila uspje{na.

"Sve nas lovce okupila je qubav prema lovu a najvi{e dru`ewe koje krasi na{e
udru`ewe", rekao je Lujanovi}.

On je dodao da Lova~ko udru`ewe "Partizan" postoji vi{e od ~etiri decenije.
"Na{e udru`ewe broji 250 lovaca. Imamo ~etiri sekcije a na{e lovi{te se prostire na

4.700 hektara zemqe", naveo je Lujanovi}.
U ime predsjednika Lova~kog Saveza Republike Srpske Save Mini}a ugqevi~ke lovce

pozdravio je sekretar saveza @ivojin Lazi} napomenuv{i da u Srpskoj ima vi{e od 25.000
lovaca.

"Lova~ki savez Republike Srpske preuzeo je obavezu da zajedno sa ministarstvom poqo-
privrede, {umarstva i vodoprivrede Srpske obezbijedi dio nov~anih sredstava za pod-
sticaj lova~kim udru`ewima. Izvr{i}e se kompletan pregled naoru`awa u Republici
Srpskoj a sve u ciqu bezbjednosti lovaca", najavio je Lazi}.

Prema Lazi}evim rije~ima u pripremi je izrada bro{ure pod nazivom  "Etika pona{awa
lovca u lovu" koja }e biti dostavqena svim lovcima.

Lazi} je istakao dobru saradwu sa institucijama Republike Srpske a posebno sa
Tehni~kim remontom  Bratunac /TRB/ koji je na lova~koj ve~eri donirao lova~ku pu{ku
mladoj lovkiwi Mileni Mi}i} iz Dowe Trnove.

Mi}i}eva ima 25 godina a lovstvom se bavi nepune dvije godine.
Za prisutne je prire|ena i lova~ka tombola ~iji je nagradni fond iznosio 8.000 KM.
Glavnu nagradu - lova~ku pu{ku donirao je na~elnik op{tine Vasilije Peri} koji je oci-

jenio dobrom saradwu sa svim lova~kim udru`ewima na podru~ju ove podmajevi~ke
op{tine.

"Lovstvo je zna~ajna privredna, turisti~ka i rekreativna djelatnost.Op{tina Ugqevik
je zna~ajno ukqu~ena u ovu djelatnost", rekao je Peri}.

Lovci se prema Peri}evim rije~ima bave za{titom `ivotne sredine na ~emu im je zah-
valio i najavio daqu podr{ku lova~kim udru`ewima.

Dvije lova~ke pu{ke sre}nim dobitnicima lova~ke tombole je dodijelio predstavnik
TRB, te po jednu pu{ku predsjednik Skup{tine op{tine Ugqevik Zoran Lazi} i Lova~ko
udru`ewe "Partizan" iz Dowe Trnove.

EUG

POBRATIMILI SE LOVCI "DUBRAVA" IZ ZABR\A
I SLOVENA^KOG KIDRI^EVA

Bratski i zvani~no

Lova~ko udru`ewe "Dubrava" iz Zabr|a kod Ugqevika potpisalo je na lova~koj ve~eri ~iji su
bili organizatori, Povequ o bratimqewu sa Lova~kim udru`ewem "Boris Kidri~" iz
Kidri~eva (Slovenija).

Predsjednik Udru`ewa "Dubrave" Milan Lazi} istakao je da je dobra saradwa sa lovcima iz
Kidri~eva dopriwela da se ozvani~e bratski odnosi ovih udru`ewa.

"Postojimo du`e od tri decenije i brojimo ukupno 130 lovaca od kojih je jedan broj pripravni-
ka i podmlatka. Na{e lovi{te se prostire na vi{e od 5.500 hektara zamqi{ta i obuhvata
mjesne zajednice Dowe Zabr|e, Gorwe Zabr|e, Tutwevac, Korenitu i Male{evce", rekao je Lazi}.

On je podsjetio da je Lova~ko udru`ewe "Dubrava" dobitnik Poveqe za unapre|ewe lovstva
koju im je dodijelio Lova~ki savez Republike Srpske.

Lazi} je zahvalio op{tini Ugqevik na podr{ci kao i svima koji poma`u ovo udru`ewe.
Predsjednik Udru`ewa iz Kidri~eva Toma{ Debeqak rekao je da bratimqewe sa lovcima iz

Zabr|a potvr|uje da nema granica niti prepreka kada je rije~ o prijateqstvu.
"Lovimo srne}u divqa~, fazane, lisice, kune i drugu divqa~, sli~no kao i na{i pobratimi

iz Ugqevika. U na{em udru`ewu djeluje 45 lovaca", dodao je Debeqak.
Lova~ko ve~e u Sve~anom salonu "Torlakovi}" okupilo je vi{e od 300 lovaca i qubite-

qa lova.
Za prisutne je prire|ena i lova~ka tombola ~iji je nagradni fond iznosio 5.000 KM. Glavnu

nagradu - lova~ku pu{ku donirao je na~elnik op{tine Vasilije Peri}.
Na~elnik Peri} istakao je da op{tina Ugqevik i slovena~ka op{tina Kidri~evo weguju

bratske odnose te izrazio zadovoqstvo jer se ta saradwa pro{irila i na lova~ka udru`ewa.
"U Kidri~evu se neprestano vijori zastava Ugqevika i kad god do|emo wima u posjetu intoni-

ra se himna Republike Srpske uz najve}e po~asti", naglasio je Peri}.
On je zahvalio svim lova~kim udru`ewima na teritoriji ove podmajevi~ke op{tine jer se

izme|u ostalog bave i o~uvawem `ivotne sredine.
"Lovstvo je va`na privredna, turisti~ka i rekreativna djelatnost a lovci su qubiteqi

prirode i svojim radom su u slu`bi dru{tva i dr`ave", rekao je Peri} i najavio daqu podr{ku
lovstvu.

Lova~koj ve~eri prisustvovali su predstavnici Lova~kog udru`ewa "Susek" Iz Srbije,
Lova~kog udru`ewa "Crwalovo" kao i drugih lova~kih udru`ewa iz susjednih op{tina regije
Semberije.

Zaslu`nim lovcima dodijeqena su priznawa. EUG

U~enici prvog razreda Osnovne {kole "Aleksa [anti}" iz Ugqevika ~estitali su
Me|unarodni dan `ena 8. mart svim `enama sa `eqom da ih prati zdravqe, qubav i sre}a.

Uz lijepu dekoraciju, u~enici su spremili poklon iznena|ewa u~iteqici, mamama i bakama.
U~iteqica Dubravka Mitrovi} rekla je da je 8. mart prilika da se prva~i}i upoznaju sa

ulogom `ene u dru{tvu te o wihovim pravima.
"Obiqe`avamo sve va`ne datume a danas je poseban dan kada kroz nastavu prva~i}e

u~imo o po{tovawu `ena",dodala je Mitrovi}eva. EUG

U Ugqeviku je odr`an 15. Me|unarodni turnir veterana malog fudbala koji je oku-
pio ~etiri ekipe sa 40 u~esnika a ~iji je pokroviteq bila op{tina Ugqevik.

Na turniru su pored doma}ina "Rudara" u~estvovale  ekipe "Dinamo" iz Pan~eva
(Srbija), "Obili}" iz Bratunca i Klub malog fubala "Br~ko".

Predstavnik veterana "Rudar" Goran Qubojevi} u ime doma}ina po`elio je gostima
dobrodo{licu i napomenuo da je ciq ovog okupqawa prevashodno dru`ewe i prijate-
qski odnos izme|u pomenutih ekipa.

"Pored fudbala, kojeg igramo, takmi~ari sve ~etiri ekipe imaju sjajno dru`ewe i
pravu sportsku atmosferu koja krasi sportiste i prijateqe", rekao je Qubojevi}.

On je dodao da u toku godine svaka ekipa bude po jednom doma}in turnira.
"Turnire organizujemo u zimskom periodu, od decembra do marta mjeseca i  svi smo

po jednom organizatori u toku godine", naveo je Qubojevi}.
Turnir je pomoglo i preduze}e Rudnik i termoelektrana "Ugqevik".

M. V.

ME\UNARODNI TURNIR VETERANA MALOG FUDBALA
U UGQEVIKU

Okupili 40 u~esnika
Ugqevi~ki |aci prvaci ~estitali Me|unarodni dan `ena
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Pa`wa od malih nogu


